
    
 

        

                        

                      

                             

              

                           

   

                         

   

          

                          

    

               

                          

    

     

From:
Sent: Monday, December 9, 2019 13:33:14 
To: Provincie Zeeland 
Cc:
Subject: weg  door  kaasgat 

19434500

Aan al de leden van provinciale staten van zeeland, 

Hoe onbegrijpelijk hoe een mens kan zijn om een plan goed te keuren om een weg door kaasgat aan te leggen, wat een dwaas plan. 

Het lost ook niet veel op en kost een heleboel geld, want binnen een jaar of 7 a 8 is het weer ontoereikend. 

De zanddijk zou je best ongeveer 80 cm af kunnen graven en aan de noord kant 80 cm grond er tegenaan, dan kun je de rijbaan ongeveer 80 a 

100 cm verbreden, het moet maar tot de olzendedijk daar gaat men de polder in 

En kun je de komende jaren vooruit. Ik weet wel dat de zanddijk een zogenaamde slaper is , maar hoe groot is de kans op een overstroming? 

En die komt dan 

Alleen maar van de kant van de Westerschelde. Als er een overstroming zou zijn kan het water bij de vlakebrug zo de Yerseksemoer in stromen 

zo naar Yerseke toe 

Want die dijk bij de vlakebrug is helemaal niet zo hoog. 

Men zou toch moeten proberen in den Haag ze op andere gedachten te brengen. Die andere varianten zijn 10 keer beter en daar kan men de 

komende 40 jaar mee vooruit 

Is gelijk goed voor eventuele uitbreiding van de Nishoek en ook voor het industrieterrein bij Yerseke. 

Als men door kaasgat gaat komt er dan een rotonde bij de capelleweg? En bij de olzendedijk hoe moet het daar? Hoe moet dat loonbedrijf met 

zijn machines naar het land? 

Een onzinnig plan, allemaal weggegooid geld. 

Groet, 


	Subject:weg  door  kaasgat 



